

Transaction Number : 40163/5

Attachments

Date: 1443/07/23
2022/02/24

(٢٥)

قطاع السياسات الاقتصادية
والنقل الجوي

تعيم GACA Circular

To: All Airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including private Aviation.
بما يشمل الطيران الخاص.

Subject: Categories of passengers exempted from registering in (Arrival Registration - Muqeem) Platform.
الموضوع: الفئات المستثناء من التسجيل في منصة (تسجيل القدوم - مقيم).

Reference:

المرجع:

- Article 23 of the Civil Aviation Law.
- GACA Circular No. (27371/5) dated 07/12/2021.
- المادة (٢٢) من نظام الطيران المدني.
- تعليم الهيئة العامة للطيران المدني رقم (٢٧٣٧١/٥) وتاريخ ١٤٤٢/٠٥/٠٢ هـ.

Instructions:

التعليمات:

- All non-Saudi passengers, before departing to the Kingdom, must register on the (Arrival Registration - Muqeem) Platform. The following categories are exempted from this requirement:
 - 1. Diplomats.
 - 2. Those arriving on Government visit visa,
 - 3. Aircraft crew.
- التأكيد على أهمية تسجيل جميع القادمين من غير المواطنين السعوديين في منصة (تسجيل القدوم-مقيم) قبل المغادرة إلى المملكة، ويستثنى من ذلك الفئات التالية:
 ١. الدبلوماسيون.
 ٢. القادمون بتأشيرة الزيارة الحكومية.
 ٣. طواقم الطائرة.
- إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحميله المسؤلية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد.

نائب الرئيس التنفيذي للسياسات الاقتصادية والتعاون الدولي

Executive Vice President for Economic Policy and International Cooperation

**مساعد الرئيس للسياسات الاقتصادية
والنقل الجوي**
Assistant President Economic Policies
and Air Transport